
Zapisnik i odluke 
VI. sjednice Upravnog odbora Saveza 

održane 17.listopada 2023. godine u Zagrebu, Agram klub, od 17:30 do 21:00 sat 
 
Nazočni: Ratko Galjer - predsjednik, Ratko Cvetnić – dopredsjednik, Robert Vindiš, 
Aleksandar Đurković, Igor Čimbur, Filip Lončarić, Marina Dijaković 
Također nazočni: Maja Capuder – glavna tajnica, zapisničar i Neven Rihtar (administrativni 
tajnik) 
 
1.Ustanovljavanje valjanosti  kvoruma i dnevnog reda 
PG je ustanovio kvorum i predložio usvajanje dnevnog reda. GTC predložila je dopunu 
dnevng reda, jer su dva kluba poslala dokumentaciju za učlanjenje u Savez. PG predložio je 
da to bude točka 9., a točka Razno postaje 10. Prihvaćeno jednoglasno. (Odluka 1) 
 
2.Ovjera zapisnika i odluka V. sjednice UO  
Budući nije bilo nikakvih primjedbi PG je predložio ovjeru.  
Prihvaćeno jednoglasno. (Odluka 2) 
 
3.Ovjera odluka predsjednika Saveza donesenih u ime Upravnog odbora 
Budući da nije bilo primjedbi PG je predložio ovjeru. Prihvaćeno jednoglasno. ( Odluka 3) 
 
4. Izvješće za prethodno razdoblje 
 
    4.1. Izvješće o izvršenju odluka V. Sjednice UO 
Izvršene su sve odluke osim odluke broj 9 vezane uz prijedlog izmjene i dopune statuta 
Saveza. Odbornik Cvetnić zadužio se napraviti to do iduće sjednice UO.  
PG je predložio ovjeru izvješća. Prihvaćeno jednoglasno. (Odluka 4) 
 
    4.2. Programsko izvješće za prethodno razdoblje    
GTC prošla je kroz sva događanja koja su obilježila period od prošle sjednice UO. PG postao 
je potpredsjednik COMEBA-e, održana je promocija para badmintona na Trgu bana Josipa 
Jelačića, Lidija Petrinović sudjelovala je na Shuttle Time radionici u Pragu te je odrađeno 5 
Shuttle Time seminara diljem Hrvatske.  
Započeo je novi trenerski tečaj u Zagrebu na Kineziološkom fakultetu. Odrađen je Regionalni 
kamp do 17 godina u Izraelu. Izbornici Čimbur i Rihtar položili su BEC / BWF Coach Level 
licencu 1 i 2. Savez je dobio donaciju Zagrebačke banke i Supersport kladionice. Odrađen je 
prvi ujedno i povijesni livestream Hrvatskog kupa za seniore u Donjoj Stubici.  
Ivanka Pokorni predstavljala je Hrvatsku u ulozi vrhovne sutkinje na Svjetskom prvenstvu za 
juniore, a Antonio Lovrić bio je sudac na istom. Pokrenut je savezni YouTube kanal. 
Od rezultata najistaknutiji su:  
U mješovitim parovima Roko Pipunić i Jelena Buchberger osvojili su 2. mjesto na turniru u 
Bugarskoj do 19 godina. 
Ana Pranić osvojila je treće mjesto u Novom Sadu na turniru do 17 godina u ženskim 
parovima.  
Filip Špoljarec nastupio je na Europskim igrama.  
Hrvatska je imala predstavnike, Vita Radovanovića i Anu Pranić, na Europskom prvenstvo do 
17 godina u Litvi.  



Roko i Jelena od ljeta su preuzeli vodeću poziciju u mješovitim parovim na BEC-ovoj 
jednogodišnjoj ljestvici. 
Dražen Mikšić nastupio je na Europskom para badminton prvenstvu te ušao u četvrtfinale 
muških parova.  
Roko Pipunić, Hrvoje Mavriček i Jelena Buchberger osvojili su tri brončane medalje na 
turniru u Bugarskoj do 19 godina (MD, WS, XD). 
Jelena je također osvojila broncu u ženskom singlu u Irskoj na turniru do 19 godina.  
Aria Dinata slavio je na međunarodnom turniru u Latviji, te je u Sloveniji i Hrvatskoj osvojio 
srebro u pojedinačnoj konkurenciji.  
Jelena osvojila srebro u singlu, te broncu u mješovitim parovima s Rokom Pipunićem na 
turniru do 19 godina u Sloveniji.  
Pipunić i Mavriček, te Pipunić i Buchberger osvojili su bronce na međunarodnom turniru do 
19 godina u Dubrovniku.  
Ana Pranić osvojila je srebro na međunarodnom turniru do 17 godina u Zagrebu u 
pojedinačnoj konkurenciji, te broncu na turniru u Slovačkoj u singlu i drugo mjesto u miksu. 
Takvo je izvješće PG dao na glasanje i prihvaćeno je jednoglasno. (Odluka 5) 
 
 
    4.3. Financijsko izvješće za prethodno razdoblje     
GTC prošla je kroz trenutno financijsko stanje Saveza – redovnog programa HOO-a i vlastitih 
sredstava. Napomenula je kako će se do kraja godine, po primitku financijskih sredstava, 
prvo podmiriti dugovi Saveza prema dužnosnicima Saveza i klubovima, a preostali dio će se 
usmjeriti za potrebe u 2024. godini. Odrađen je sastanak u HOO-u vezan uz financijski plan 
za 2024. godinu. Administrativni tajnik Rihtar (ATR) izvijestio je o planovima HPO-a vezanim 
uz para badminton.    
Takvo izvješće je PG dao na glasanje. Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 6)  
       
5. Razrada plana za iduće razdoblje  
    5.1. Programski plan  
 
GTC podsjetila je odbornike na novi Zakon o sportu čl. 37 stavak 5 – javne ovlasti koje je 
Savez dobio donošenjem novog zakona. Sukladno tome Savez je dužan uvesti uredsko 
poslovanje, te uskladiti sve svoje akte. 
Potrebno je osigurati nadzor nad stručnim radom klubova, liječničkom službom na 
natjecanjima, te definirati prva i obveze sportaša, korisnika financijskih sredstava Saveza.  
Povela se kratka rasprava vezano za program Shuttle Time i održavanje tečajeva u idućoj 
godini. Odbornici su odredili datum 15. veljače 2024. godine do kada povjerenica Saveza za 
Shuttle Time, Lidija Petrinović i povjerenik za školska natjecanja, Saša Čurčić, trebaju 
dostaviti konkretan raspored seminara zajedno s financijskim planom. 
PG je takav prijedlog dao na usvajanje, prihvaćeno je jednoglasno. (Odluka 7) 
 
Ponovno se pokrenulo pitanje Ballpoola. GTC zadužila se ponovno poslati primjerak ugovora 
na korekciju i doradu, nakon čega će se objaviti poziv zainteresiranim dobavljačima loptica. 
PG je takav prijedlog dao na usvajanje, prihvaćeno je jednoglasno. (Odluka 8) 
 
Vezano uz organizaciju PH za seniore, Savez će ostati glavni organizator uz mogućnost 
suradnje s nekom od svojih članica.  



 
Povela se rasprava vezana za Cjenik Saveza i povećanje cijena licenci i kotizacija za igrače, te 
godišnjih članarina klubova. Ukida se odluka o neplaćanju licence igrača za poletarce 
odnosno igrače koji igraju do 11 godina. Sukladno novom Zakonom o sportu, dužni smo 
provoditi licenciranje trenera, te će se samim time uvesti plaćanje licence za iste.  
PG dao je prijedlog na usvajanje. Sve su stavke prihvaćene jednoglasno, osim prijedloga o 
podizanju cijene godišnjih članarina klubovima pri čemu je jedan odbornik/ca bio/la 
suzdržan/a. (Odluka 9) 
 
PG iznio je novu / staru situaciju vezanu za Aria Dinatu i njegovo dobivanje državljanstva. 
Nema novih pomaka i još se čeka potvrda dobivanja hrvatskog državljanstva.  
 
Savez je primio kandidaturu Renate Horvat Vrbnjak za izbornicu kadeta. Prijava je uzeta na 
znanje, no UO u ovom trenutku ne vidi razloga za promjenu na toj poziciji.  
 
Savez se prijavio na natjecanje Nation to nation U15 koji će se održati od 24. do 26. 
studenog u Pečuhu. Financiranje će ići isključivo od strane klubova i igrača, a Savez će 
participirati davanjem loptica za nastup. Izbornik Silvio Jurčić zadužen je do 25. listopada 
poslati širi popis reprezentativaca koji su kandidati za odlazak na natjecanje. Konačni popis 
bit će poznat nakon završetka PH U15.  
PG je dao prijedlog na usvajanje. Jednoglasno prihvaćeno. (Odluka 10) 
 
    5.2. Financijski plan 
Nakon kraće rasprave oko financija, dogovoreno je da će se preostali dio sa redovnog 
programa HOO-a potrošiti na nadolazeća planirana natjecanja do kraja godine na igrače koji 
su dio tog programa. Do kraja godine očekuje se BWF-ov Grant u iznosu od 5000 američkih 
dolara za potrebe nacionalnog centra i pokrivanje odlaska izbornika Čimbura i Rihtara na 
BEC / BWF trenerski tečaj u Mađarskoj, te uplate godišnjih članarina klubova koje će se vršiti 
u prosincu ove godine.    
Takav prijedlog PG dao je na usvajanje. Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 11). 
 
    6. Prijedlog dopune i izmjene Natjecateljskog pravilnika 
Sudačka povjerenica Ivanka Pokorni, ravnatelj natjecanja Mirko Janičić, sudac Filip Mikolaj i 
odbornik Filip Lončarić dostavili su prijedlog izmjene i dopune Natjecateljskog pravilnika. 
Odbornici su prošli kroz dostavljene materijale, te su donijeli prijedlog dopune i izmjene 
Pravilnika koji se prosljeđuje na Skupštinu saveza.   
PG dao je prijedlog na usvajanje. Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 12). 
 
 7. Izmjena i dopuna Statuta, te usklađivanje statuta i pravilnika sa Zakonom o sportu 
Usklađivanje Statuta sa Zakonom o sportu napravit će OC, kao što je definirano odlukom 4 
ovog Zapisnika. Odbornik Lončarić dao je prijedlog za izmjenom sustava glasanja na skupštini 
Saveza. Razrada prijedloga je sljedeća:  
 
*Jedan glas imaju svi klubovi 
*Dva glasa imaju klubovi koji imaju minimalno 30 registriranih igrača i minimalno 10 
uplaćenih licenci 



*Tri glasa imaju klubovi koji imaju prvaka Hrvatske (U17, U19 i seniori) i / ili igrača 
rangiranog u Top 30 na BEC jednogodišnjoj ljestvici (U17, U19, seniori).  
 
Broj glasova odnosi se na klub (ne osobu), te će se kvorum računati prema broju glasova, a 
ne osoba prisutnih na Skupštini. 
Posljednjeg dana u tekućoj godini (31.12.) napravit će se popis glasova po klubovima za 
nadolazeću godinu.  
PG dao je ovakav prijedlog na usvajanje. Prihvaćeno jednoglasno. (Odluka 13). Proslijeđuje 
se prijedlog na Skupštinu Saveza. 
 
8. Donošenje Pravilnika za Shuttle Time  
Povela se kratka rasprava oko donošenja Pravilnika za Shuttle Time, te je OL zadužen za 
korekciju i usklađivanje terminologije predloženog Pravilnika.  
Takav prijedlog PG dao je na usvajanje. Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 14). 
 
9.Pristupanje novih članica u Savez 
Tajništvo Saveza zaprimilo je dokumentaciju dva badmintonska kluba, BK baGminton iz 
Đakova, te BK Hartmann iz Koprivnice. OC pregledao je dostavljenu dokumentaciju i utvrdio 
da su priloženi svi potrebni dokumenti.  
Dokumentacija novih članica prosljeđuje se na Skupštinu Saveza radi izglasavanja o 
pristupanju istih u punopravno članstvo. Odluka (15) 
 
Budući da nije bilo više tema za raspravu, PG je zaključio VI. sjednicu Upravnog Odbora 
 
 
 
 
ODLUKE 
 
1. Prihvaća se dopuna Dnevnog reda sa točkom 9 – pristupanje novih članica u Savez 
 
2. Prihvaća se izviješće o izvršenju odluka V. sjednice UO 
 
3.Ovjeravaju se sljedeće odluke predsjednika Saveza donesene po članku 33(3) Statuta: 

U dogovoru s izbornicima Saveza, preostali iznos sa stavke juniora iz redovnog 
programa HOO-a raspoređuje se na sljedeći način:  

Jelena Buchberger 1500€ 
Roko Pipunić 1500 € 
Hrvoje Mavriček 500€ 
Filip Špoljarec 2800€ 
Igrači su svojim nastupima i rezultatima ove godine zaslužili dodatnu podršku Saveza u 
nastavku sezone.  
 

 



 
Sa stavke juniora redovnog programa Saveza koji je financiran od strane HOO-
a,  prenamjenjuje se 500€  za potrebe mlađih juniora i zatvaranja računice dosad odrađenih 
natjecanja. 

U dogovoru s izbornicima Saveza, Igorom Čimburom i Nevenom Rihtarom, odlučeno je da se 
ne ide na ovogodišnje izdanje juniorskog Svjetskog prvenstva koje se održava u SAD-u, te se 
cijeli iznos namijenjen za to natjecanje, te ostatak novaca od priprema za SP juniora, 
preusmjerava na Roka Pipunića i Jelenu Buchberger.  

Cilj je ostvarivanje rezultata iduće godine na Europskom prvenstvu do 19 godina, gdje je 
velika želja izbornika da se naši juniori bore za medalju. 
Jedan školski set za badminton donirat će se Osnovnoj školi braće Radića iz Pakraca.  

Tamošnji učitelji tjelesne i zdravstvene kulture imaju u cilju još više popularizirati 
badmintonu u školi, pa su u tu svrhu napravili i tri nova terena u dvorani, a u ozbiljnom su 
razmišljanju za osnivanje badmintonskog kluba u Pakracu. 

Na temelju prijedloga izbornika Čimbura i Rihtara, složen je nacrt  plana s programskim 
aktivnostima za 2024.godinu i kao takav je proslijeđen u HOO. 

 
4. Odbornik Cvetnić zadužuje se napisati prijedlog izmjene i dopune Statuta Saveza u skladu 
s novim Zakonom o sportu 
 
5. Prihvaća se programsko izvješće za prethodno razdoblje.  
 
6. Prihvaća se financijsko izviješće za prethodno razdoblje.  
 
7. Povjerenica za Shuttle Time Lidija Petrinović i povjerenik za školska natjecanja Saša Čurčić 
do 15. veljače 2024. trebaju dostaviti konkretan raspored seminara zajedno s financijskim 
planom.  
 
8. GTC zadužuje se ponovno poslati članovima Upravnog odbora primjerak ugovora za 
korekciju i doradu za Ballpool. 
 
9. Ukida se odluka o neplaćanju licence za poletarce i igrače mlađe od 11 godina. Cijena 
licenci za igrače i trenere iznosit će 30 eura. Kotizacija za igrače na Hrvatskog kupu povećava 
se za 30%, te se kotizacija za nastup na prvenstvu Hrvatske izjednačava s kotizacijom 
Hrvatskog kupa. Prijava na licu mjesta plaćat će se dodatnih 5 eura. Godišnja članarina 
klubova iznosit će 200 eura, a za pristup novih članica (prva godina) iznosit će 100 eura.  
 
10. Reprezentacija kadeta nastupit će na natjecanju Nation to nation do 15 godina u Pečuhu. 
Financiranje će ići isključivo od strane klubova i igrača, a Savez će participirati davanjem 
loptica.  
 
11. Prihvaća se prijedlog financijskog plana. 
 
12. Prijedlog izmjene i dopune Natjecateljskog pravilnika prosljeđuje se na Skupštinu Saveza.  



13. Prijedlog novog sustava glasanja na Skupštini Saveza prosljeđuje se na glasanje Skupštini 
Saveza.  
 
14. Odbornik Lončarić zadužen je za korekciju pravilnika za Shuttle Time.  
 
15. Dokumentacija za BK baGminton i BK Hartmann prosljeđuje se na Skupštinu Saveza u 
svrhu pristupanja.  
 
 
 
 
Predsjednik Saveza 
 
Ratko Galjer 

  
 
 


